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به نام خدا

�بوبیت پروردگارعنوان بحث :

1444شب ششم محرم

:اهداف بعثت پیامبران

سوره نحل خداوند می فرمایند که:وَلَقَدْ بعََثْنَا �ِ كل٣۶�ُدر آیه 

اغُوتَ برای هر امتی ةٍ رسَُولاً أنَِ اعْبُدُوا الله�َ وَاجْتَنِبُوا الط� أمُ�

رسولی آمده، نبی آمده تا بندگی خدا و مبازره با طاغوت بکند

نه اینکه صرفا اخلاق درس بدهند در این صورت همین طاغوت

ها هم پای درس پیامبران شرکت می کردند نه صرفاً إنِ�مَا

مَ مَكاَرمَِ الأَْخَْلاقَِ. به خاطر مواجه با طاغوت بوده که بعُِثْتُ لأِتُمَ�

پیامبران را ترد کردند بعضی ها شون رو تکذیب و بغض دیگر

رو شهید کردند، امامان ما رو شهید کردند. 

:معنی ربّ و �بوبیت

خداوند خالق همه چیز است به خاطر همین خالق بودن، مالک 
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هم هست مالک یعنی ربّ، مدبر و مدیر و به خاطر همین

مالک بودن متصرف در این اشیاء هست و برای این مخلوقات

تصمیم می گیرد که هدایتشان کند و برای این هدایت و تقرب

به خود پیامبر می فرستد تا مجری �بوبیت خداوند برای بشر

باشد و گرنه نقض قرض می شد و انسان به قرب الهی نمی

رسید طبق فرمایش خداوندلَقَدْ خَلَقْنَا الإْنِْسَانَ �ِ أحَْسَنِ تقَویمٍ

ثمّ رَدَدْناَهُ أسَْفَلَ سَافِليِنَ ما را در این تسفل سافلین که دنیا

باشد رها نکرده پیامبران، امامان و کتاب فرستاده و �بوبیت

خود را به نمایش گذاشته تا به نظام احسن تقویم برگردیم و

برای این برگشت یک طرح ت�بیتی به نام دین رو از طریق

أٓيَ�هَا ٱلن�اسُ قَدْ جَآءَكُمُ ٱلر�سُولُ پیامبران به ما مردم ارائه کرده يَٰ

ب�كُمْ فَـ�امِنُواْ خَيْرًا ل�كُمْ.نساء ایه  ١٧٠بٱِلْحَق� مِن ��

:مانع راه پیامبران

برای رسیدن این طرح ت�بیتی و پیاده کردن دین در جامعه

پیامبران یک مانع بزرگ بر سر راه داشتن که طاغوت نام دارد.

طاغوت کسی هست که بر جای �بوبیت خدا نشسته و می

ب�كُمُ الأْعَْلىَٰ مدبر سرنوشت انسان ها من هستم و  گوید أنَاَ َ�
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ولی خدا هم برای اجرای �بوبیت خدا مجبور به مبازره با

طاغوت هست فَاصْدَعْ بمَِا تُؤْمَرُ وَأعَْرضِْ عَنِ الْمُشْركِِينَ به

گفته علامه طباطبایی در این فصدع یک نوع معنی مبارزه با زد

و خورد و درگیری وجود دارد. 

پیامبران برسر اینکه چه کسی ربّ است با طاغوت زمانشان

درگیر شدند با پادشاهان، امپراطور ها، فراعنه و با صحابان

قدرت که بر مسند قدرت نشسته بودند و تحت حکومت

خودشان نظام زندگی را تعیین می کردندو سرنوشت و آینده

مردم را در دست داشتند. 

:قوانین طاغوت

طاغوت برای مدیریت مردم قوانینی رو وضع می کنه که جهت

منافع و پیشبرد و ادامه یافتن حکومت خودش هست اما

پیامبران قوانين شان بر اساس وحی هست که عقل محضه

برای درک بهتر می گوییم شما از صد سال بعد و اخبار ان خبر

دارد؟ اما عقل تمام از این ها تا قیامت خبر دارد و نیاز انسان را

میداند و بر اساس ان قانون وضع می کن. 

طاغوت در واقع در تدبیر وقوانین الهی دخالت کرده و می گوید
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خدایا من بیشتر از تو می دونم. 

اغُوتِ وَ یُؤمِن باِللّهِ فَقَدِ در آیه الکرسی داریم فَمَنْ یکَْفُرْ باِلط�

اسْتَمْسَکَ باِلْعُرْوَهِ الْوُثْقَیَ یعنی هر چه بیشتر به طاغوت کفر

کنی ایمانت به خدا بیشتر میشه. 

:آنچه در عاشورا گذشت

اگر بخواهیم کل داستان ک�بلا را در یک جمله شرح بدیم کار

عَاءِ مشکلی هست اما خود حضرت(ع) گفته اند:فَأعَْذَرَ فِی الد�

وَ مَنَحَ الن�صْحَ وَ بذََلَ مُهْجَتَهُ فِیك لیِسْتَنْقِذَ عِبَادَك مِنَ الْجَهَالَةِ

لالَةِ، حضرت خون قلبش را بذل کرد بدون امید وَ حَیرَةِ الض�

داشتن به مردم و برای خدا کار کرد تا �بوبیت خدا رو پس بگیرد

به خاطر همین برای خدا اینقدر عزیزهست.

:دلیل جاودانگی ک�بلا

امام حسین(ع) در خطبه ای می فرمایند:ایها الناس نافسوا فی

المکارم و سارعوا فی المغانم و لا تحتسبوا بمعروف لم تجعلوا

مردم در مکارم اخلاقی با یکدیگر رقابت کنید و در بهره گرفتن از

فرصت ها شتاب نمایید و کار نیکی را که در انجامش شتاب 
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نکرده اید، به حساب نیاورید و سپس می فرمایند فَلوَْ رَأيَْتُمُ

اظِ�يِنَ وَ يَفُوقُ الَْمَعْرُوفَ رجَُلاً رَأيَْتُمُوهُ حَسَناً جَمِيلاً يسَُر� الَن�

رُ مِنْهُ الَْعَالَمِينَ، وَ لوَْ رَأيَْتُمُ الَل�ؤْمَ رجَُلاً رَأيَْتُمُوهُ سَمِجاً مُشَو�هاً تتََنَف�

الَْقُلُوبُ اگر تمام معارف جمع شوند شما به صورت یک انسان

زیبا رو می بینید و اگر بدی ها جمع شوند به صورت یک مرد

گر ائمه تمام معروف زشت رو خواهید دید.در روایتی امده که ا

هستند و کسانی که مقابل آنها بایستند تمام منکر ها هستند.

ک�بلا صحنه مقابله تمام خوبی ها و تمام بدی ها بود، تمام

خوبی ها در امام حسین (ع) و تمام بدی ها در دشمنانش بود

به همین خاطر وقتی به ک�بلا نگاه می کنید هیچ وقت تمومی

ندارد كمَْ مِنْ فِئَةٍ قَليِلَةٍ غَلبََتْ فِئَةً كثَِيرَةً بإِذِْنِ الله�ِ، فئه یعنی

جای که جمعی پشت به پشت هم دادند و یکدیگر رو کمک

می کنند اگر تمام خوبی ها دست به دست هم بدن و تمام

معروف ها رو درست کنند می شود امام حسین (ع). 

:طغیانگری بنی امیه

در ک�بلا امام حسین علیه السلام کاری پیامبرگونه انجام دادند

عضب �بوبیت به جای رسیده بود که طاغوت های قبل 
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همچین کاری نمی کردند و کار یزید به اوج شیطانی خودش

رسیده بود.طاغوتهای پیشین علناً می گفتن أنا �بکم اعلی

ادعای خدا بودن می کردند اما دستگاه بنی امیه که بر راس آن

معاویه و یزید بودند به اسم �بوبیت الهی طغیانگری می

کردند، یعنی طغیانگری خود را با پوشش الهی پیش می بردند

و چون با پوشش الهی بود امام حسین (ع) چاره ای جز بذل

مهجه، خون قبل خود نداشت یعنی انقدر گمراهی و جهالت

زیاد شده بود حمتاً امام باید به گودی قتلگاه می فرت این

طراحی خداوند بوده و کارگردان صحنه بر عهده خداست. پیامبر

(ص) فرموده بودند که می روی به گودی قتلگاه تا طاغوت

زمانت که در پوشش �بوبیت من آمده را برملا کنی و امام

حسین (ع) هم لبیک گفت و رفت و وقتی زینب کبری(س) یه

شام رفت این پیروزی مشخص شد و رسوا کرد، بنی امیه

سالذهای کوتاهی حکومت کردند و روی خوشی هم ندیدند اما

تا الان امام حسین (ع) زنده هست. 

 :چگونگی حفظ اسلام توسط امام حسین (ع)

سوالی پیش میاد که چطور امام حسین (ع) اسلام رو حفظ 
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کردند؟ در زمان واقعه ک�بلا حکومت جبار اموی برای کسب

�بوبیت الهی در حال عرضه یک نسخه انحرافی از اسلام بود و

با تبلیغ و تعلیم همگانی می گفت:خلیفه زمان هر کسی باشد

خلیفه خداست و هر چه حکم خلیفه باشد حکم خداست. 

امام حسین (ع) برای کنار زدن این تفکر قیام کردند و امام

سجاد(ع) هم در شام جهاد تبیین کردند طوری که یزید دستور

داد اذان بگویند در حالی که موقع اذان نبود امام هم از این

فرصت استفاده کردند و فرمودند:یزید این اسمی که گفته شد

اسم جد توست یا جد من... یزید رسوا شد و این تفکر شکست

خورد. 

گمراهی و ضلالت به واسطه این تفکر انقدر زیاد بود که سی

هزار نفر برای تقرب به خدا امام حسین (ع) را شهید کردند و

بعضی ها هم برای ثواب بیشتر روزه گرفته بودند، بعد در قیام

مدرم مدینه و پیروزی توسط مسلم بن عقبه و رفتن به سمت

مکه مسلم بن عقبه می نویسد :خدایا من بعد شهادت به

وحدانیت تو و اینکه محمد بنده و رسول توست عملی بهتر و

در آخرت امیدوار کننده تر از قتل و عام مردم مدینه ندارم. چرا

این حرف رو زده، چون حکم خلیفه خدا امیرالمومنین یزید بن 
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معاویه لعنت الله هست حکمش حکم خداست و از خدا انتظار

بهترین جایگاه در بهشت را هم دارد! با همچین تفکری امام

حسین(ع) برخورد کرد و با خون پاکش جهالت و گمراهی ها را

پاک کرد، بعضی مواقع کار گره می خوره مثل خون حاج قاسم

که چه جهالت های رو از بین برد خیلی ها بیدار شدند نه فقط

گر این تروریست بوده پس چرا ایران خارج از ایران گفتن ا

اینطور مراسم گرفت و انتقامش هم بیرون کردن آمریکا از

منطقه هست؟

:طاغوت زمان

ما تاریخ رو نمی خونیم که با زمان خودمتن کاری نداشته

باشیم الان طاغوت زمان آمریکاست طبق گفته امام

خمینی(ره) دعوای ما با آمریکا سر اسلام آمریکای هست، الان

به اسم آزادی داره امر به فحشا می کنه با حقوق بشر کثيف

ترین جنایات رو انجام می ده. 

هیهات من الذله زمان ما یعنی زیر بریق طاغوت مه

آمریکاست نمی ریم و این رو امام حسین (ع) از امیرالمؤمنین

یاد گرفته بود. در جنگ صفین معاویه آب را به لشکر 
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 نهج البلاغه را در۵١امیرالمؤمنین بست حضرت هم خطبه 

زمان جنگ گفتن که ریشه قیام عاشورا شد:قَدِ اسْتَطْعَمُوكُمُ

يُوفَ مِنَ الْقِتَالَ، فَأقَِر�وا عَلىَ مَذَل�ةٍ وَ تَأخِْيرِ مَحَل�ةٍ أوَْ رَو�وا الس�

مَاءِ ترَْوَوْا مِنَ الْمَاءِ؛ فَالْمَوْتُ �ِ حَيَاتكُِمْ مَقْهُو�يِنَ وَ الْحَيَاةُ �ِ الد�

مَوْتكُِمْ قَاهِ�يِنَ از شما مى خواهند كه بر سفره جنگ

مهمانشان كنيد و شما را دو راه در پيش است، يا تن به مذلتّ

دادن و فرو افتادن از منزلتى كه در آن هستيد، يا سيراب كردن

شمشيرها از خون و سيراب كردن خود از آب. اگر مقهور شويد،

زندگيتان مرگ است و اگر پيروز شويد، مرگتان زندگى است.

امام حسین (ع) تن به ذلت نداد رفت با شمشیر جنگید و راه

آب را باز کرد و در ک�بلا هم با خون خود به هدفش رسید و

پیروز شد همه عالم را سیراب کرد و شهادتش زندگی شد. 

:معجزه به نام محبت امام حسین (ع) 

این سنیه زنی ها، عزاداری ها، سیاه پوشیدن ها و... عرض

ارادت به ساحت امام حسین (ع) هست و آخر این محبت ها

باید به سید شهدا پیوند بخوریم. 
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۱۲:۲۷امروز بدون دسته بندی

:داستان انس بن حارث الکاهلی

روزی پیامبر (ص) در کنار اصحاب نشسته بودند و با اشاره به

امام حسین فرمودند:«إن� ابنی هذا -یَعنی الحُسین- یُقْتَل

بأِرضٍ یقالُ لهَا كَ�بلاء فَمَنْ شَهِدَ ذلك مِنْكُم فَلْیَنْصُرْهُ» «این

پسرم (یعنی حسین) در سرزمینی که به آن ک�بلا گفته

می شود، کشته می شود. پس هر یک از شما آن را درک کرد، او

را یاری کند.» انس بن حارث این سخن پیامبر(ص) را شنید اما

در آن زمان ک�بلا که در عراق است تحت قلمرو ساسانی بود تا

اینکه در زمان خلیفه دوم به قلمرو اسلام اضافه شد، رفت

ساکن عراق شد و در زمان یزید به امام پیوست و یکی از

صحابه پیامبر(ص) در جنگ شد می فرمت این روایت را به

سپاه عمر بن سعد می گفت و در آخر هم شهید شد.

انس محبت خودش رو با تفدیر امام گره زد و می دانست که

تقدیر امام درخشنده هست و خود رو با امام پیونداد و تا ابد

زنده هست.

از این خاندان هنوز یک مردباقی ست. این رفت و آمدها مارا 
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باید وصل کند به ظهور در واقع شاخص درست عزاداری کردن

این هست که چقدر به امام زمان خود نزدیک شده ایم. مگر

سرنوشت ما چی هست هیچی این هیچی خود را به سرنوشت

امام پیوند بزنیم، قطره چو به دریا رسد دریا شود مثل حُر آمد

توبه کرد پیش امامش تا قیامت زنده هست خودش رو وصل

کرد و شد اولین شهید ک�بلا اما توابین چه معلوم نیست کجای

تاریخ اند.

حال چطور به امام زمان وصل شویم؟ حداقل کاری که می

تونیم انجام بدیم رو فاطمه طباطبایی عروس امام خمینی (ره)

به نقل از امام گفته اند که دعای عهدت بعد نماز صبح رو ترک

نکن چون سرنوشتت رو عوض می کنه.

دعای عهد در اولش سلام به پروردگاره، بعدش بیعت، بعدش

دعای نصرت، بعدش دعای رجئت و بعدش دعای رویت این

خاصیت دعای عهد هست.

بیاید خودمون رو پیوند بزنیم یه امام زمان (عج) از این مجالس

کثری رو دست خالی بیرون نیایم إن شاءالله که استفاده حدا

ببریم از هیات ها و این عزاداری ها و پیوند عمیقی با امام عصر

(عج) بخوریم.
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